
 

 

 

REFERAT 

Høstmøte 2024 FREESTYLE 
Søndag 1. desember 2024, 
 Idrettens Hus, Strømmen 

 

 

Agenda: 

1. Velkommen / Presentasjon av oppmøtte 

2. Valg av referent 

3. Foreløpig regnskap 2024 

4. Terminliste 24/25: Hva skjer hvor og når? 

5. Handlingsplan 

 Hva er viktig for oss? Utviklingstrekk vi ønsker oss 

a. Konkurranser OFC/NC/HL 

b. Samlinger 

c. Kurs 

6. Budsjett 2025: Hvordan underbygger vi punkt 5 økonomisk med rimelig balanse 
i budsjettet? 

 

 

  



Velkommen/presentasjon av deltakere 
Oppland Skikrets FK holdt høstmøte på Idrettens Hus den 01.12.2024 12:00.  
Møteleder: Torger Fenstad. 
 
 Det blir tatt en rask runde rundt bordene hvem de oppmøtte er.  
Deltakere var fra  
Lillehammer: Stig Rune Venåsen, Ron Stangvik, Gunhild Lutnæs og Jostein Eikanger 

Øyer: Anita Vedum, Lilian Hattestad. 

Gjøvik: Torill, Jorunn Reinsvollsveen, Anders Nygård, Terje, Arve. 

Gausdal: Jack Eigenwillig, Torger Fenstad, Liv Kari Enge, Ida Elise Kaltoft-Tirevoll, Rune Fjelstad, 
Kristin Holst Odsæter. 

  

Om kretsen 
Torger forklarer sammenheng mellom forbund, krets, klubb og utøver.  

Bakgrunn for kretscup: I freeski var Norges Cup "nederste nivå" av konkurranser. Derfor har 
kretsen etablert OFC for å ha et lavterskeltilbud for at utøverne skal ha en konkurransearena å 
starte fra og utvikle seg i før de eventuelt tar steget opp i NC. OFC skal også være en 
konkurransearena og møteplass for utøvere i alle aldere som ikke nødvendigvis har NC-
ambisjoner. 
 

Ulike konkurranser/renn/ 

Toppnivå: Norgescup (NC) for 2011 og eldre), og Norgesmesterskap (NM). 
Kretsnivå: Kretscup og kretsmesterskap (arrangeres av kretsen, i samarbeid med klubbene) 
Klubbnivå: Klubbrenn, og eventuelt karusell-renn (opp til hver enkelt klubb) 
 

Konkurranseformene som utøves i Freeski er: Big Air (BA), Slopestyle (SS), Half Pipe (HP) og 
(nytt for året) Rails. Half Pipe kjøres ikke i Norge pga mangel på anlegg. 

Kretscup er lavterskel, med fokus på det sosiale og konkurransene i cupen er arrangert av de 
lokale klubbene, for å få god lokal forankring og aktivitet. 

For 13+: 
For å kunne kjøre NC må du i praksis ha FIS-poeng for å delta. 

Det er i praksis to måter for å komme seg inn i NC: 

• Samle FIS-poeng i FIS-renn som ikke er en del av NC (Skeikampen og Geilo) 
• Vinne juniorklasse sammenlagt i kretscupen (OFC) 
• Vinne HL 

 

Derfor arrangeres det FIS-renn i Skeikampen, som ikke er en del av NC. Det blir også arrangert 
et FIS-renn som ikke er en del av NC i Geilo.  

Utøvere som konkurrerer på toppnivå har kunnet søke kretsen om støtte (500,- pr renndag). 
Denne posten må vi se på i budsjettbehandlingen. 



Kurs 
Trenerkurs, dommerkurs, trampolinekurs (sikkerhet), TD-kurs etc. dekkes av post 3-midler. Hvis 
klubb har noen de ønsker å sende på kurs eller har behov for spesifikke kurs: ta dette gjennom 
kretsen - så får deltagere fra andre klubber også anledning til å delta. Trener 0 kurs er 
lavterskel og anbefales til foreldre, for å bli kjent med sjargong og kulturen innen Freeski. 

  

Gjennomgang av (foreløpig) regnskap 2024 
Det gjøres en kort gjennomgang av foreløpig regnskap slik det foreligger. 

Det er budsjettert 30 000 i minus. Foreløpig regnskap tilsier at det blir 24.217,- i minus men 
kan øke noe pga god deltagelse på Nor Freeski Camp. 

Grentilskuddet fra kretsen gir gode budsjetter grunnet mange aktive utøvere. Det forklares at 
det ligger en fordelingsnøkkel til grunn basert på antall aktive utøvere. 

Arrangementstøtte gis fra krets til klubber for kretsrenn, HL, NC og evt NM. 

Drift komité er f.eks. kjøregodtgjørelse. 

Økonomien er under kontroll. 

  

Terminliste 24/25 (foreløpig) 

4.-5. Januar: FIS BA Skeikampen (Big Air 14år+) 

(Medio Januar): OFC Fjerdrumparken KM Rails 

8.-9. Februar: OFC Gjøvik (Samling + slopestyle) 

1.-2. Mars: HL+KM OFC Skeikampen (Slopestyle og Big Air) 

15.-16. Mars: OFC Dombås (Samling + Slopestyle) 

(30. Mars): OFC Hafjell (Big Air eller slopestyle) 

Juni: Sommersamling? 

September: Xtrem Spræk Gausdal? 

November: NOR Freeski Camp: Om dette ikke blir igjen arrangerer vi egen samling på snø. 

   

 

Handlingsplan 

Det er en tydelig ambisjon om at penger skal brukes til å skape aktivitet. Det er et uttalt ønske 
fra utøvere og foreldre at det skapes flere sosiale arenaer på tvers av kretsen, gjerne i 
forbindelse med samlinger. Når utøvere er trygge på det sosiale plan, kan dette bidra til 
følelsen av at konkurranser er mindre skummelt og bidra til at aktiviteten går opp. 



 
Handlingsplanen har 3 områder det fokuseres på. Det er plukket ut noen underpunkter som er 
fokus nå: 

• Aktivitetsutvikling 

o Trener 0 kurs, trampolinekurs og klubbdommer. 

• Anleggsutvikling 

o Kanthaugen (Lillehammer) - usikkert hvordan dette prosjektet står nå, mulig 
det skal sees nærmere på Kleivbakken 

o Hovdebakken (Gjøvik) 

• Arrangementsutvikling 

o Freeride har blitt en FIS-gren. Arrangere dette? Krever mye snø. 

o Det er ønskelig å få til 2 konkurransehelger med tilhørende sosial samling for 
utøvere, slik det gjøres på Dombås. I alle OFC-renn blir det med 2 
«arrangørlærlinger», hvor f.eks. 2 fra en klubb hjelper en naboklubb med 
arrangement. Da får arrangør nyttig hjelp, og hjelpere får nyttig lærdom. Dette 
er et positivt tiltak for samhandling på tvers i kretsen. 

 

Budsjett 

Fremlagt budsjett legges frem uten protester. Det er likevel flere poster som må korrigeres og 
deles digitalt før et budsjett kan vedtas. Disse er: 

• Det er 5 konkurransedager, ikke 4. Beløp må økes tilsvarende. 

• Tilskudd KM SS/BA kan strykes, da denne er sammenfallende med HL som er egen post 

• Grunnet god deltakelse må trolig støtte til NOR Freeski Camp økes i størrelsesorden 
5000. Eventuelt arrangerer vi egen kretssamling. 
 

HL, NC og FIS renn støttes med 5000,- pr konkurransedag. OFC støttes med 3000,- pr. 
konkurransedag. Toppidrettsstøtte overflyttes til honorarmidler til treneroppdrag på våre 
samlinger for å få kontroll på kostnadene og tilpasse budsjett til handlingsplan. I tillegg 
opprette en egen post som klubbene kan søke om for trenerlønn for å bruke lokale NC-
utøvere i klubb. På denne måten får klubbene noe tilbake for støtten, de yngre utøverne får 
lokale forbilder og det vil gi et kvalitetsløft for kidsa på samling.  

 

 

Møtet heves 14:10 for å hente utøvere. 

 


